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Z A P I S N I K 
 
4. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v 
četrtek, 5. marca 2015 ob 19.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, 
Dobrova. 
 
Prisotne svetnice in svetniki:  
Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Stanislav Dvanajščak, Andreja Grabner, Irma Kavčič, Robert 
Oblak, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Franc Rejec, Sonja Škof, Valentin Tominc, Marjeta 
Urbančič, Anton Zibelnik, Ana Zorc, Ana Žerovnik. 
Odsotni: Matjaž Dolinar. 
 
Ostali prisotni:  
Nadja Prosen Verbič, Naš časopis, Biserka Pogačar, predsednica Nadzornega odbora občine. 
 
Mateja Tavčar, Tadeja Plestenjak, Mojca Sečnik, Simona Kostrevc, Franci Petkovšek, Boris 
Krnjajič, Barbara Velkovrh, Helena Čuk, občinska uprava. 
 
Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji 
zagotovljena.  
 
Vsem prisotnim je sporočil novico, da je v ponedeljek, 2. marca 2015 zvečer, po hudi bolezni 
v bolnišnici v 70. letu preminil Lovro Mrak, dolgoletni župan Občine Dobrova-Polhov Gradec. 
Prisotne je pozval, da se poklonijo njegovemu spominu z enominutnim molkom. Povedal je, 
da je ena izmed zadnjih želja Lovra Mraka bila oditi brez glasnega slovesa, vsi, ki želijo, pa se 
lahko od njega poslovijo na pokopališču Žale, v petek, med osmo in dvanajsto uro.  
 
V nadaljevanj seje je po ugotovitvi sklepčnosti svetnikom predlagal v sprejem zapisnik 3. 
redne seje. Člani občinskega sveta pa na zapisnik niso imeli pripomb.  
Zapisnik je bil soglasno potrjen.   
 
V nadaljevanju je svetnikom občinskega sveta predlagal v sprejem naslednji dnevni red: 
 

1. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodelitvi proračunskih 
sredstev za postavitev malih komunalnih čistilnih naprav v Občini Dobrova - Polhov 
Gradec za obdobje 2012 do 2017 

2. Predlogi Letnih programov športa, kulture in turizma občine Dobrova- Polhov Gradec 
za leto 2015   

3. Predlog Odloka o proračunu občine Dobrova - Polhov Gradec za leto 2015_2  
4. Vprašanja in pobude svetnikov 
5. Razno 
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Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
Zaradi tehničnih težav z glasovalno napravo se glasovanje na 4. redni seji izvaja z dvigom 
rok.  
 
Ad 1) Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodelitvi 
proračunskih sredstev za postavitev malih komunalnih čistilnih naprav v Občini 
Dobrova - Polhov Gradec za obdobje 2012 do 2017 
Predsedujoči seje Franc Setnikar je besedo predal predsedniku Odbora, Stranislavu 
Dvanajščaku, pripravljalcu predloga. Le-ta je svetnikom na kratko predstavil razloge tza 
sprejem popravka Pravilnika, katere obrazložitev so vsi svetniki prejeli tudi z gradivom.  
Seje se je udeležila svetnica Andreja Grabner.  
 
Razprave k tej točki dnevnega reda ni bilo, zato je župan dal na glasovanje naslednji  

 
Sklep 13/1/4 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Pravilnik o spremembah Pravilnika o 
dodelitvi proračunskih sredstev za postavitev malih komunalnih čistilnih naprav v Občini 
Dobrova-Polhov Gradec za obdobje 2012 do 2017 v predlaganem besedilu. 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 2) Predlogi Letnih programov športa, kulture in turizma občine Dobrova- 
Polhov Gradec za leto 2015   
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Ana Zorc je podala obrazložitev k predlogu 
Letnih programov, katere je obravnaval omenjeni Odbor. Predlogi določajo programe, ki 
bodo sofinancirani iz občinskega proračuna, obseg in vrsto dejavnosti, ki so potrebni za 
uresničevanje teh programov in okvirni obseg sredstev, ki se v ta namen zagotavljajo. 
Gradivo z obrazložitvami so svetniki prejeli z gradivom za sejo.  
 
Razprave k tej točki dnevnega reda ni bilo, zato je župan dal na glasovanje naslednje sklepe:  
  
Sklep 14/2/4 
Občinski svet sprejme predlog Letnega programa športa v Občini Dobrova – Polhov Gradec 
za leto 2015. 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Sklep 15/3/4 
Občinski svet sprejme predlog Letnega programa kulture v Občini Dobrova – Polhov Gradec 
za leto 2015. 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Sklep 16/4/4 
Občinski svet sprejme predlog Letnega programa turizma v Občini Dobrova – Polhov Gradec 
za leto 2015. 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
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Ad 3) Predlog Odloka o proračunu občine Dobrova - Polhov Gradec za leto 2015_2  
Župan Fran Setnikar je povedal, da je bil na tretji redni seji občinskega sveta dne 28. 
januarja 2015 j predstavljen predlog proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec in predlog 
Odloka o proračunu občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2015. Na tej seji je bila 
opravljena splošna razprava ter sprejet sklep, s katerim je bil poslan predlog proračuna 
delovnim telesom občinskega sveta, krajevnim skupnostim in v petnajstdnevno javno 
razpravo, z objavo na spletni strani, ki je trajala do vključno 12. februarja 2015.  
Svetnike je seznanil, da je bil na predlog proračuna podan amandma svetnice Andreje 
Grabner, katere predlog je bil, da se v predlogu proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec 
odhodki zmanjšajo za 1.160.526,00 EUR, za enak znesek pa se zmanjša proračunski 
primankljaj za leto 2015.  
V razpravi pod obravnavano točko dnevnega reda so sodelovali svetnica Andreja Grabner, 
svetnika Marjan Pograjc in svetnik Anton Potočnik.  
Andrejo Grabner je zanimalo, kako se bo financiral projekt Poslovno trgovskega centra na 
Dobrovi in ali so sredstva iz predvidenega posojila namenjena gradnji tega projekta? Po 
njenem mnenju proračun ne izkazuje takšnega stanja.  
Župan je povedal, da je predlagani proračun občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2015 
uravnotežen, predvsem pa razvojno naravnan za celotno občino Dobrova Polhov Gradec in v 
korist občanov. Povedal je, da bodo v letošnjem proračunu, pri izvajanju investicij imele 
prednost tiste, ki so se že pričele izvajati pred in v letu 2014 in se zaključujejo v letu 2015, 
investicije, za katere so že podpisane pogodbe z izvajalci in so financirane iz državnega 
proračuna oziroma iz proračuna EU oziroma imajo pridobljena gradbena dovoljenja. Ob 
samem uvrščanju projektov v načrt razvojnih programov se upošteva ocenjena vrednost 
projekta na podlagi investicijske dokumentacije, za katere se po navadi po  izvedenih javnih 
razpisih za oddajo del pokaže, da je ponudbena cena tudi za 30 odstotkov nižja od planirane 
in se tudi v letu 2015 pričakuje podobne situacije. Tudi praksa je pokazala, da mora občina 
pri kandidaturah na zunanja sredstva investicije voditi na predpisan način, s celotnimi 
vrednostmi, ne glede na doseženo končno vrednost projekta. Prav tako je bil župan mnenja, 
da bo potrebno v letošnjem letu glede na predvidene ukrepe države do občin z ukrepi za 
uravnoteženje javnih financ proračun ponovno uravnovesiti z rebalansom.  Andreja Grabner 
je podala svoje mnenje, da torej investicije niso pravilno vnešene v proračun, če se že sedaj 
ve, da bodo najbrž nižje?  
Po njenem mnenju posojilo ne bo namenjeno le za namen gradnje poslovnega centra. Župan 
ji je odgovoril, da postopek zadolževanja oz. Ministrstvo zahteva predložitev ustreznih 
podatkov za sofinanciranje in v kolikor bo do zadolževanja prišlo, bo občinski svet moral 
podati soglasje ter bo seznanjen z vso dokumentacijo. Tudi svetnik Marjan Pograjc je bil 
mnenja, da morajo sredstva za investicijo biti zagotovljena, saj je to zelo pomemben projekt 
za občino.  
Svetnik Anton Potočnik je bil mnenja, da je tovrstno planiranje boljše in da po preteklih 
dolgoletnih izkušnjah ocenjuje, da se ni potrebno bati korupcij ali zlorabe župana. Zanimalo 
ga je tudi, kaj se dogaja s projektom izgradnje Dostopne ceste do OŠ Dobrova, za katerega 
ocenjuje, da je eden pomembnejših projektov za Dobrovo?   Župan muj pe povedal, da je 
bilo izdano gradvbeno dovoljenje, izvedena je bila ustna obravnava, čaka se še 
pravnomočnost in močno upa, da ne bo še kakšnih dodatnih presenečenj. Izvajalce del je 
izbran, dela bo izvajalo Cestno podjetje Gorica.  O poteku projekta bo obveščena tudi 
javnost, dostopna pot je po županovem mnenju zelo pomembna za razbremenitev prometa 
znotraj Dobrove.  
Po zaključeni razpravi je župan v skladu s poslovniškimi določili dal na glasovanje predloženi 
svetniški amandma, nato predlog posredovanega sklepa;  
 
Sklep 
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Sprejme se amandma k proračunu občine svetnice Andreje Grabner. 
Za sta glasovala 2 svetnika. Proti je glasovalo 12 svetnikov. 
Sklep ni bil sprejet.  

 
Sklep 17/5/4 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Odlok o proračunu občine Dobrova- 
Polhov Gradec za leto 2015 v predlaganem besedilu. 
Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti je glasoval 1 svetnik.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 4) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Pograjc Marjan Ureditev ceste RC- Dolomitskega odreda?  Ponovljeno pod št. 11 

Pograjc Marjan Pobuda za pripravo analize za vlaganja v infrastrukturo po krajevnih skupnostih 

Potočnik Anton Dostop z vozili Snage- ogled terena izveden; ponovljeno pod št. 15 

Zibelnik Anton nadaljevanje projekta v Srednji vasi? (cesta, pločnik, kanalizacija)  

Demšar Bojan pobuda za spremembo OPN- za naselje Šentjošt- širjenje gospodarske dejavnosti 

Rejec Franc 
pobuda za ureditev križišča na relaciji Šujica-Stranska vas (ponovno vpr. 18), gradnja 
trgovskih centrov, gradnja mrliških vežic, Pristop Horjula k integriranim linijam?  

Dolenc Tončka kako je s prestavitvijo ceste pri graščini, graščino, poškodovanim obokom 

Dolenc Tončka Kakšen je upravljavski status na vodovodih na območju KS Dobrova?   

Oblak Robert se pridružuje vprašanju za OPN, št. 29 

Pograjc Marjan V kateri fazi je OPN? Bo občinski svet to obravnaval?  

Grabner Andreja 
Ali se bodo pobude občanov obravnavale/zavračale že takoj, če ne bodo ustrezale zakonskim 
pogojem?  

Grabner Andreja 
pobuda za obravnavo na redni seji sveta pod samostojno točko-poplavna varnost in DPN- 
ponovljeno pod št. 21. 

 
Župan Franc Setnikar je na vprašanje svetnika Marjana Pograjca v zvezi z ureditvijo- 
republiške ceste, katere upravljanje ni v pristojnosti občine, temveč države oz. upravljalca 
Direkcije RS za ceste- odgovoril, da mu je spodjeda v Razorih znana, da je v stalnih stikih z 
upravljalci ceste, da je bil v tekočem tednu izveden  ogled s predstavniki DRSC in policije v 
Gabrju, kjer je eden najnevarnejših odsekov državne ceste, kjer je ogrožen tudi avtobusni 
promet in promet tovornih vozil. Odgovor je bil, da denarja država nima.  
Svetnik Anton Potočnik je povedal, da je bil izveden ogled s strani Snage, da pa odgovora o 
rešitvi od Snage še ni prejel. Župan je povedal, da bo uprava kontaktirala Snago, zakaj ni bil 
podan pisni odgovor tudi njemu. Problem je ozka dostopna cesta ter možna močna 
poškodovanost le-te.  
Svetniku Zibelniku je na podano vprašanje povedal, da je v projektu bila predvidena ureditev 
pločnika, javne razsvetljave, kanalizacije kot tudi razširitev državne ceste,. Občina je odkupila 
potrebna zemljišča, uredila ostale dogovorjene pogodbene obveznosti, vendar mora počakati 
na državo, da bo zagotovila v državnem proračunu denar za prenovo ceste, brez njih občina 
ne more nadaljevati projekta. Svetnik Demšar Bojan je podal pobudo za nujnost spremembe 
OPN, saj se v praksi kaže, izrazito  za naselje Šentjošt nad Horjulom, da se onemogoča 
gradnja za potrebe gospodarske dejavnosti ter je podal pobudo, da se takoj ponovno preveri 
vsebina OPN-ja na omenjenem področju.  
Župan je povedal, da je občina v preteklem letu že razpisala pričetek zbiranja pobud za 
spremembo Občinskega prostorskega načrta po skrajšanem postopku, pobude so zbrane, 
opravljena je bila tudi analiza stavbnih zemljišč v občini, v pripravi je javni razpis za izbiro 
izvajalca sprememb in dopolnitev OPN.  
Svetniku Francu Rejcu je župan ponovno povedal, da pozna omenjeno problematiko. Kot je 
že povedal, je potrebno pričeti pogovore z lastniki, saj se rešuje staro, neurejeno stanje in 
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pričeti tudi s postopki izmer. Mrliška vežica v Polhovem Gradcu je skoraj dokončana, po 
zaključku investicije se nadaljuje gradnja v Črnem Vrhu in nato naprej. Za gradnjo trgovski 
centrov je župan povedal, da določene aktivnosti potekajo, bo pa za to namenjena kmalu 
samostojna točka ali pa izredna seja, v kolikor bo to potrebno. Pogovore o priključitvi Horjula 
vodi neposredno podjetje LPP.  
Svetnici Tončki Dolenc je župan odgovoril, da je z menjavo Vlade RS bil ustavljen tudi 
postopek prenosa graščine iz države na občino, čeprav je bil predlog pogodbe že pripravljen 
in sprejeti vsi potrebni sklepi o prenosu. Obok je tako tudi last države, občina je lastnika in 
Zavod za varstvo kulturne dediščine o poškodovanem grajskem oboku tudi seznanila. 
Ministrstvo se ne odziva. Občina je naročila statika ter zavarovala obok zaradi prometne 
varnosti. Namen je, da se cesta predstavi iz območja graščine, vendar župan ocenjuje, da je 
lastništvo bistvenega pomena, tudi z vidika sofinanciranja. Trenutno občina sama ne more 
sama ničesar storiti.  
Oskrba z vodo je v KS Dobrova še vedno pri krajevni skupnosti, je povedal župan.  
Svetniku Oblak Robertu je povedal, da je problem v OPN na področju Šentjošta tudi z vidika 
varovanja kulturne dediščine, kjer bo potrebno s področnim ministrstvom doseči ustrezen 
kompromis.  
Na vprašanje Marjana Pograjca je povedal, da postopek spremembe OPN že poteka, do 
konca tega leta ali prvih mesecih prihodnjega leta je planirano, da se celoten postopek 
zaključi. Občinski svet sprejema Odloke, tako da bo občinski svet sprejemal spremembo 
Občinskega prostorskega načrta. Svetnico Andrejo Grabner je zanimalo, ali bodo posamezne 
pobude občanov že takoj zavrnjene če ne bodo ustrezale zakonskim pogojem? Župana je 
ponovno vprašala, kaj je z njeno pobudo za obravnavo problematike poplavne nevarnosti in 
DPN na redni seji sveta pod samostojno točko. Meni namreč, da ima kot svetnica pravico to 
zahtevati po poslovniku.  Župan je odgovoril, da bodo vse pobude obravnavane enako in v 
skupnem postopku, da pa bo občina že sama izločila tiste, ki ne izpolnjujejo zakonskih 
zahtev.  
Prav tako je odgovoril na vprašanje za uvrstitev na dnevni red seje, da meni, da ni potrebe 
za samostojno obravnavo na seji, saj ni nobenih novih dejstev, odkar je zadnjič občinski svet 
obravnaval to temo, izpolnjeni pa morajo biti tudi pogoji za uvrstitev na dnevni red seje.  
 
Ad 6) Razno 
Predsedujoči seje je občinski svet seznanil, da je imenoval podžupana občine, svetnika 
Franca Rejca, ki bo opravljal svoje delo nepoklicno in v obsegu danih pooblastil. Svetnica 
Tončka Dolenc je članice in člane občinskega sveta povabila, naj se udeležijo Dneva odprtih 
vrat ob praznovanju Dneva Zemlje, pri vremenskem radarju na Pasji ravni, ki se organizira 
skupaj z Agencijo RS za okolje. Svetnik Oblak Robert je prisotnim povedal, da je izbran s 
strani SARSO kot uradni oskrbnik lokacije vremenskega radarja in je dana možnost ogleda 
stolpa, po predhodnem dogovoru.  
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.30 uri.  
 
 
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar  
                                                                 
                                                                                        Franc Setnikar,  
                                                                                            župan 


